
Zápis č. 5

ze zasedání Výboru pro výchovu, vzdělávání a
zaměstnanost

Zastupitelstva Olomouckého kraje

ze dne 7. 10. 2009 

Přítomni: Nepřítomni:

Prof. PhDr. František Mezihorák, CSc., 
Dr.h.c.

Mgr. Petr Flajšar Omluveni:

Mgr. Pavel Krákora Jiří Šafář

Mgr. Petr Procházka Mgr. Jaroslav Fidrmuc

RNDr. Evžen Mayer Bc. Vladimír Urbánek, DiS.

PaedDr. Karel Crhonek Hosté:

Ing. Miroslav Kutý PhDr. Karel Goš

Mgr. Soňa Vodáková

Mgr. Eva Pavličíková

Prof. PhDr. Helena Grecmanová, Ph.D.

Ing. Eva Stachová

Ing. Rudolf Raška

Mgr. Miroslav Gajdůšek, MBA

Ing. Michal Šmucr

Mgr. Václav Hušek

Ing. Milena Novotná

Program:

1. Zahájení, vystoupení zástupce hostitelské školy
2. Program, kontrola plnění usnesení
3. Rejstřík škol a školských zařízení v působnosti Olomouckého kraje
4. Vyhodnocení  přijímacího  řízení  ke  studiu  ve  středních  školách  ve  školním  roce

2009/10
5. Různé
6. Usnesení, závěr
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Zápis:

1. Zahájení

Výbor jednomyslně schválil navržený program. Ředitel hostitelské školy Ing. Šmucr
seznámil výbor s problematikou své školy – Gymnázia J. Wolkera v Prostějově, které
v tomto roce slaví významné jubileum.

2. Kontrola plnění usnesení

Výbor  vzal  bez  připomínek  na  vědomí  informaci  o  plnění  usnesení  z minulého
výboru.

3. Rejstřík škol a školských zařízení v působnosti Olomouckého kraje

Výbor projednal žádosti ško a školských zařízení v působnosti Olomouckého krajel o
změny ve školském rejstříku. Po diskuzi doporučil předložené žádosti k vyřízení tak,
jak je uvedeno v Příloze č. 1 zápisu.

4. Vyhodnocení přijímacího řízení ke studiu ve středních školách ve školním roce
2009/10

Mgr. Gajdůšek, MBA seznámil  přítomné s materiálem, který obsahuje informace o
vyhodnocení přijímacího řízení ke studiu ve školách v působnosti kraje ve školním
roce 2009/10. Informoval o problémech, které přinesla legislativní úprava zejména
v oblasti počtu přihlášek ke studiu, a s tím související administrativní zátěž ředitelů
škol  a  rodičovské  veřejnosti.  Členové  výboru  opětovně  ocenili  přínos  brožury
zpracované  OŠMT,  kde  je  podrobně  popisován  postup  v rámci  přijímacího  řízení
z pohledu žáka, škol a krajského úřadu.  Výbor byl seznámen i s výsledky průzkumu,
jehož  realizaci  iniciovala  Asociace  krajů.  Dotazníkové  šetření  proběhlo  na
jednotlivých středních školách a jeho výsledkem byly negativní zkušenosti s realizací
přijímacího řízení.

Po  proběhlé  diskuzi  vzal  výbor  informaci  na  vědomí  a  doporučil  ZOK  iniciovat
legislativní změnu školského zákona v části upravující přijímací řízení.

5. Různé

Byl  podán návrh, který výbor akceptoval,  aby po zpracování zahajovacích výkazů
OŠMT  byl  členům  výboru  e-mailem  zaslán  přehled  oborů  vzdělání  na  všech
středních školách s uvedením naplněnosti v jednotlivých ročnících.

Další  zasedání  výboru:  18.  11.  2009 ve  13:00 hodin  na Gymnáziu,  Olomouc –
Hejčín, Tomkova 45

V Olomouci dne 7. 9. 2009 

            ……………………………….
Prof. PhDr. František Mezihorák,

CSc., Dr.h.c. 
předseda výboru

Přílohy: Prezenční listina 

Školský rejstřík
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